

《单词百科:snowflakes是什么意思?snowflakes怎么发音?snowflakes的解释和用法》

英语单词snowflakes是什么意思?snowflakes怎么读?snowflakes怎么发音?简答网为您整理了snowflakes的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



snowflakes怎么读

snowflakes的读音: ['sn fle ks]

snowflakes的意思

1、n.雪花，雪片(snowflake的名词复数)；

snowflakes的双语例句

1、Snowflakes are loose aggregates of ice crystals.

雪花是冰晶的松散凝结.

2、 His thoughts churned chaotically in his brain like snowflakes whirling about in the north wind.

头脑里,情思弥漫纷乱像个北风飘雪片的天空.

3、 Snowflakes are dancing in the air.

雪花在空中飞舞.

4、 Snowflakes flutter in the air.

飞雪花了.

5、 It's stretched away on either side with nothing to be seen but a flurry of snowflakes.

到桥上,左右空旷,一眼望去,全是雪花.

6、 Letters of application descended on them like snowflakes.

申请信件像雪片似地向他们飞来.

7、 The snowflakes were swirling about (the streets).

雪花在 (街道上) 涡旋.

8、 Big snowflakes lashed at my face. My shoes stuck in the mud.

大片的飞雪飘打在我的脸上,
我的皮鞋不时陷在泥泞的土路中,风几次要把我摔倒在污泥里.

9、 Snowflakes were swirling in the air.

天空飘洒着雪花.

10、 Snowflakes were melting in her hair.

雪花在她的头发里融化.

11、 Snowflakes were patting against the windowpane.

雪花轻轻拍打着玻璃窗.

12、Snowflakes patted against the windowpanes.

雪花轻轻地落在窗玻璃上.

13、The snowflakes melt the moment they touch one's hand.

雪沾手就化.

14、The village is still serene and the snowflakes still fall.

雪依然在下那村庄依然安详.

15、Now it was dusk, and the swirling snowflakes and the gale made every step a struggle.

目下, 这里,卷着雪片的狂风,把人团团围住,真是寸步难行!

以上是简答网为您整理的snowflakes怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/snowflakes>